

Mr Henry Wai

Member, Greater China Legal Affairs Committee, The Law Society of Hong Kong

Mr Henry Wai is the founder and senior partner of Henry Wai & Co., Solicitors. He obtained his LL.B. degree (Upper Second Class Honours) at the London School of Economic and Political Science, University of London in 1984 and passed the Solicitors' Final Examination of England and Wales in 1985. Mr Wai was admitted as a Solicitor of Hong Kong in 1988 and obtained his Post Graduate Diploma on Construction Law and Arbitration (Distinction) from the University of Hong Kong SPACE in 2003.

Mr Wai has practiced for nearly 30 years, and handled a very wide range of shareholders disputes cases, including shareholders disputes of family enterprises and listed companies, cross-border commercial and corporate litigation/arbitration, family wealth and enterprises succession planning, matrimonial assets protection and planning, and enterprises mergers and acquisitions, etc. Most of the cases are cross-border disputes between Mainland China and Hong Kong, and some cases are even about cross-border enterprises, shareholders litigation and succession matters with the involvement of offshore jurisdictions (such as the British Virgin Islands, the Cayman Islands and Bermuda).

Mr Wai has been a member of the Greater China Legal Affairs Committee of the Law Society of Hong Kong since 2011, and has actively participated in and organized various activities in promoting the exchanges with the legal professions in the Great China Region.

韦业显律师

香港律师会大中华法律事务委员会委员



韦业显律师为韦业显律师行的资深合伙人及主任律师，1984年在伦敦大学伦敦政治及经济学院获得法律学士学位（二级甲等荣誉），1985年通过英国的律师资格考试，1988年取得香港律师资格，2003年取得香港大学专业进修学院建筑法及仲裁深造文凭（甲等成绩）。

韦律师执业近30年，处理过相当多的股东纠纷案件，包括家族企业和上市公司的股东纠纷、跨境商业及企业诉讼/仲裁、家族财富及企业传承规划、婚姻财产纠纷及规划、企业并购等。其中很多案件都是中港两地的跨境纠纷，有些案件甚至涉及离岸地区（如英属维尔京群岛、开曼群岛、百慕大等）的跨境企业、股东诉讼及继承事宜。

韦律师从2011年起为香港律师会大中华法律事务委员会会员，一直积极参与及筹办促进大中华地区法律界交流的各项活动。